
 

 

Protokół  

ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z mieszkańcami oraz Radą Osiedla Sławięcice  

 

 

 W dniu 10.02.2016 r. o godzinie 19.00 w Ochotniczej Straży Pożarnej w Sławięcicach 

odbyło się spotkanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z mieszkańcami osiedla oraz 

z członkami  Rady Osiedla Sławięcice.  

W spotkaniu brali udział następujący przedstawiciele Gminy Kędzierzyn-Koźle:  

1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska, 

2. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Artur Maruszczak, 

3. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Wojciech Jagiełło, 

4. Radny Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Tomasz Scheller, 

5. Kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Agnieszka Zimny-Ilnicka. 

 

W trakcie spotkania omówione zostały następujące zagadnienia:  

 

1. Prezydent Miasta poinformowała zebranych mieszkańców o:  

1) rozpoczęciu konsultacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego w 2016 roku. Kwota 

wynikająca z podziału rezerwy celowej utworzonej w budżecie miasta na 2016 rok jest 

wyższa niż w 2015 r. i wynosi ponad 1.200.000 zł (w roku 2015 wynosiła 1.000.000 zł). 

Została ona podzielona na szesnaście Osiedli, proporcjonalnie do liczby ich mieszkańców. 

Kwota przypadająca dla Osiedla Sławięcice wynosi 62.436,00 zł. Wnioski zawierające 

propozycje zadań zgłaszane były do dnia 01.02.2016 r. Teraz są weryfikowane 

i opiniowane. Od 01.03.2016 r. zadania zostaną poddane konsultacji z mieszkańcami 

miasta. Prezydent Miasta zaprosiła wszystkich mieszkańców osiedla do głosowania.  

2) największej inwestycji miejskiej jaką jest przebudowa al. Jana Pawła II, o jej dalszym 

etapie przebudowy oraz o planowanym zamknięciu wiaduktu kolejowego 

i spowodowanym przez to utrudnieniu ruchu.  

3) o rozpoczęciu budowy nowego kompleksu basenowo - rekreacyjnego na osiedlu Azoty. 

W ramach tej inwestycji przewidziano budowę krytej pływalni, basenów otwartych oraz 

placu zabaw i boisk. Otwarcie kompleksu planuje się w 2017 roku.  

4) organizowanych raz w kwartale w Urzędzie Miasta Kędzierzyn-Koźle spotkaniach 

z Przewodniczącymi Zarządów Osiedl oraz o odbywających się, przynajmniej raz w roku, 

spotkaniach z mieszkańcami w poszczególnych osiedlach. Na spotkaniach tych omawiane 

są bieżące problemy i potrzeby osiedli. 

 

2. Mieszkańcy osiedla zadawali pytania i zgłaszali następujące wnioski: 

 

1) wniosek o wyremontowanie ul. Księdza Droni i dostosowanie jej szerokości do zaleceń 

kontrolnych Powiatowej Straży Pożarnej w Kędzierzynie-Koźlu z 2006 r. Droga w chwili 

obecnej nie spełnia podstawowych wymogów bezpieczeństwa przeciwpożarowego.  

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że zapozna się z tą 

sprawą i przeprowadzi wizję lokalną tego miejsca. Natomiast Radny Rady Miasta 

Tomasz Szcheller poinformował, że na najbliższej Sesji Rady Miasta złoży interpelację 

w tej sprawie. 

 

2) wniosek rodziców dzieci sześcio i siedmioletnich o możliwość utworzenia klasy 

pierwszej w Szkole Podstawowej w Cisowej w przypadku zapisu do tej klasy mniej niż 12 

dzieci.  



 

 

Prezydent Miasta wraz z Zastępcą Prezydenta Miasta Wojciechem Jagiełło 

poinformowali zebranych, że taka decyzja zostanie podjęta w drugiej połowie kwietnia 

2016 r. ponieważ dopiero wtedy zakończą się rekrutacje do przedszkoli i szkół. 

Prezydent Miasta poinformowała, że w dniu 17.02.2016 r. o godz. 15.00 odbędzie się dla 

rodziców dzieci sześcioletnich konferencja na temat „Funkcjonowanie dzieci 6-letnich 

w szkołach”. 

 

3) zapytanie dotyczące poprawności remontu ul. Tetmajera. Na wyremontowanej 

nawierzchni pojawiają się ubytki 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że sprawdzi powyższy 

problem. 

 

4) zapytanie dotyczące możliwości przejęcia przez Gminę części Parku Krajobrazowego 

w Sławięcicach, którą zarządza Starostwo Powiatowe i firma Famet.  

Prezydent Miasta poinformowała, że Gmina nie zamierza przejąć parku od 

ww. zarządców. Gmina wstąpiła i otrzymała dofinasowanie z Urzędu Marszałkowskiego 

na przeprowadzenie remontu parku i rozpocznie remont swojej części Parku. 

 

5) zapytanie dotyczące remontu promenady w Parku Krajobrazowym w Sławięcicach oraz 

zniszczonego ogrodzenia. Nie wiadomo czy jest ono własnością Gminy, Starostwa 

Powiatowego czy też Fametu. 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że sprawdzi kto jest 

właścicielem ogrodzenia. Tomasz Scheller poinformował, że na najbliższej Sesji Rady 

Miasta złoży interpelację w tej sprawie. 

 

6) wniosek o wpisanie ul. Szczęśliwą na listę ulic oczekujących na remont. Ulica nie jest 

utwardzona, po opadach deszczu mieszkańcy mają duży problem z jej przejściem 

i przejazdem. 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak powiedział, że lista ulic oczekujących na 

remont jest bardzo długa. Jednocześnie poinformował, że może możliwe będzie w tym 

przypadku zastosowanie technologii pośredniej i utwardzenie ulicy tłuczniem.   

 

7) wniosek o remont nawierzchni ul. Szczęśliwej oraz o likwidację dzikiego wysypiska 

śmieci. 

Prezydent Miasta poinformowała, że dzikie wysypisko zostanie usunięte. Jednocześnie 

zaapelowała do mieszkańców o niezwłoczne zgłaszanie wszystkich przypadków 

nielegalnego wyrzucania śmieci. 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że zleci sprawdzenie 

stanu nawierzchni ul. Szczęśliwej. 

 

8) zgłoszenie dotyczące łamania się starych drzew na ul. Sadowej. Stanowią one poważne 

niebezpieczeństwo.  

Prezydent Miasta poinformowała, że strefa ta jest wpisana do rejestru zabytków 

i Wydział Zarządzania Drogami wystąpił z odpowiednim wnioskiem do Konserwatora 

Zabytków. 

 

9) wniosek o zainstalowanie 3 – 4 szt. lamp oświetleniowych przy bramie głównej 

prowadzącej na Stadion. 

Prezydent Miasta poinformowała, że zleci sprawdzenie powyższej sprawy. 

 



 

 

10) informacja na temat niszczenia chodników przez ciężkie samochody dostawcze 

dojeżdżające do sklepów w Sławięcicach. 

 

11)  wniosek o wybudowanie ścieżki rowerowej Blachowni w kierunku Kędzierzyna. 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że jest to droga krajowa 

i Gmina musi się zastanowić jak właściwie poprowadzić ścieżkę.  

 

12)  wniosek o zainstalowanie 3 – 4 szt. lamp oświetleniowych na ścieżce rowerowej, 

ponieważ znajduje si na niej nieoświetlony odcinek. 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że oświetlenie zostanie 

zainstalowane w tym roku. 

 

13) wniosek o przycinkę drzewostanu przy ul. Eichendorffa. Rosnące tam drzewa przysłaniają 

latarnie. Przejście dla pieszych jest słabo widoczne. 

Prezydent Miasta poinformowała, że jest to droga krajowa. Gmina wystąpi 

z odpowiednim wnioskiem do GDDiA. 

 

14)  zapytanie dotyczące remontu ul. Pieli. 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że przygotowywana jest 

dokumentacja techniczna. Będzie ona konsultowana z mieszkańcami. 

 

15)  zapytanie dotyczące możliwości zapoznania się z dokumentacją zawierającą 

inwentaryzację dróg miejskich. 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że po analizie stanu dróg 

miejskich, wytypowano najpilniejsze zadania inwestycyjne do realizacji i umieszczono je 

w budżecie miasta dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

16)  informacja Klubu Sportowego w Sławięcicach na temat tegorocznych uroczystych 

obchodów 70-lecia powstania Klubu. 

17)  informacja Klubu Sportowego w Sławięcicach o przypadkach niewystarczającej 

informacji na temat pozyskania dodatkowych środków (dotacji).  

18)  wniosek o zatrudnienie animatorów na innych, niż Orliki,  obiektach rekreacyjno-

sportowych. 

19)  propozycja możliwości wykorzystania stadionu w Sławięcicach i utworzenie stadionu 

całorocznego ze sztuczną nawierzchnią.  

20)  wniosek dotyczący zmiany Regulaminu Gminnego Programu Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w zakresie umożliwienia prowadzenia pozalekcyjnych zajęć 

sportowych przez kluby sportowe.  

21)  wniosek o wprowadzenie czasowych biletów komunikacji miejskiej oraz zmianę 

rozkładu jazdy autobusów linii nr 5 polegającą na wprowadzeniu autobusu pomiędzy 

godziną 22:00 a 24:00. W tej chwili ostatni autobus jedzie do Sławęcic o godzinie 21:50. 

22)  wniosek o naprawę wjazdu do Publicznego Przedszkola Nr 18 przy ul. Sławięcickiej 96. 

 

 

Na tym spotkanie i protokół zakończono.  

 

 

Protokołowała Agnieszka Zimny-Ilnicka 

 


